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Kulturudvalget 

 

Til: 

Dato: 

Kulturministeren 

3. oktober 2007 

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:  

KUU alm. del 

Samrådsspørgsmål C 
Ministeren bedes 
- gennemgå refusionsproblemerne vedrørende blankkopier, herunder 

administrationskravene vedrørende refusion, der i nogle tilfælde synes 
krævende og uden proportioner med refusionernes størrelse, og ministeren 
bedes i den forbindelse gennemgå de aftaler, der er truffet mellem 
CopyDan (Båndkopi) og bl.a. Danske Erhverv,  BKE m.v., 

- gennemgå hvor meget der er udbetalt i blankkopirefusion til hvor mange 
virksomheder/butikker, samt hvor mange, der ikke har fået refusion 
henholdsvis er faldet uden for refusionen, og 

- endelig bedes ministeren mere principielt orientere udvalget, om ministeriet 
ikke søger at fremme minimering af administrative byrder og omkostninger 
for borgere og virksomheder, når ministeriet og institutioner med en 
tilknytning til ministeriet eller med en rolle i kulturelle love planlægger 
administrative systemer. 

 

Samrådsspørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 2006-07, jf. 

KUU alm. del - samrådsspm. AO. 

 

På udvalgets vegne 

 

 

Troels Christensen 

formand 
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